
Марко Ђурић учествује на полумаратону у Бриселу: Жеља ми је да на овај начин покоримо Брисел
недеља, 27 мај 2018 10:44

 У Бриселу ће хиљаде учесника започети трку дугу 20,5 километара. Овај полумаратон,
са јасно одређеним циљем трчи и директор Канцеларије за Косово и Метохију Марко
Ђурић.

  

  Пред почетак трке за РТС пореди припреме за ову, и ону трку коју са приштинским
преговарачима у истом граду трчи већ годинама.   

Марко Ђурић је рекао да је важно имати добру кондицију јер је било разговора који су
умели да трају и по 18-19 сати. Када се другој страни ишло да спавају, да одмарају, ми
смо имали снаге да наставимо даље и то је оно што је важно, рекао је Ђурић.

  

„Зато је ово маратон а не спринт и зато треба да истрајемо до краја“, поручио је Ђурић.

  

Директор канцеларије за КиМ каже да за разлику од Бриселског дијалога овом
маратону се зна и где почиње и где завршава, а после шест година преговарања жеља
му је и да на овај начин покоримо Брисел.
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